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Zápisnica

Obecného zastupiteľstva v Kráľovciach

Dňa 24. augusta 2023 o 18,00- zasadačka obecného úradu Kráľovce

Účasť na zasadnutí- poslanci OcZ:

Prítomní (9): Mgr. Dana Zeleňáková, Mgr. Vladimír Čitbaj, Martin Olha, Mária Bobovičová, Ing. Milan 
Jartys, Peter Čitbaj, Jozef Papáč, Martin Halecký, Ing. Dana Schwartzová

Ospravedlnení : 0

Hostia: viď prezenčná listina

Rokovanie:

K bodu č.1

Otvorenie zasadnutia

Starosta obce Marcel Bodnár otvoril zasadnutie  OcZ , privítal poslancov a hostí, skonštatoval ,že je 
prítomných 9 poslancov , čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.

Za boli všetci prítomní poslanci OcZ (9)

K bodu č.2 Voľba zapisovateľa, návrhovej komisie, overovateľov zápisnice

Zapisovateľ zápisnice : Katarína Papáčová

Overovatelia zápisnice: Ing. Milan Jartys

                                           Martin Halecký

Návrhová komisia: Mgr. Dana Zeleňáková

                                   Mgr. Vladimír Čitbaj

Za boli všetci prítomní poslanci OcZ (9)
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K bodu č.3 schválenie programu rokovania

Program:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Schválenie programu rokovania
4. Voľba hlavného kontrolóra obce Kráľovce
5. Rozšírenie obvodu ZŠ Kráľovce
6. Schválenie II. Stupňa ZŠ Kráľovce
7. Schválenie sumy 15.000 EUR z rezervného fondu na opravu ČOV
8. Rôzne
- vyjadrenie sa k postavenému plotu p. Mikulského, Kráľovce 214 na obecnom pozemku
- vzdanie sa člena komisie pre kultúru a šport – Ján Joška
-vstup obce Kráľovce do Dlhopisového programu
garantovaných výnosov Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti a.s., Košice
9. Diskusia

10. Záver

OcZ schválilo   program rokovania s doplnením bodu- vzdanie sa pána J. Jošku ako člena komisie pre 
kultúru a šport obce Kráľovce.

Za boli všetci prítomní poslanci OcZ (9)

K bodu č.4 . Voľba hlavného kontrolóra obce Kráľovce

Pán starosta odovzdal slovo svojej zástupkyni Mgr. Dane Zeleňákovej, ktorá oboznámila prítomných 
s výsledkami volieb na funkciu hlavného kontrolóra obce .
O túto pozíciu sa uchádzali dvaja záujemcovia, obaja splnili požadované podmienky. V tajnej voľbe 
formou hlasovania bol pred zasadnutím zastupiteľstva zvolený Mgr. Vladimír Huňár, a to na funkčné 
obdobie 6 rokov.
Funkčné obdobie začína dňom, ktorý bude v pracovnej zmluve určený ako deň nástupu do práce.
Mgr. Vladimír Huňár sa bol prítomný na zasadnutí.

K bodu č. 5 .  Rozšírenie obvodu ZŠ Chrastné

Starosta Marcel Bodnár oboznámil zastupiteľstvo s aktuálnou situáciou v ZŠ Chrastné a Budimír.
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Dochádza k rozšírenie obvodu ZŠ Chrastné, nakoľko ZŠ Budimír nedokáže kapacitne prijať viac žiakov.

Preto žiaci zo ZŠ Chrastné nastupujú do ZŠ Kráľovce.

Jedná sa o žiakov 5. a 6. ročníka.

Obecné zastupiteľstvo schválilo rozšírenie školského obvodu ZŠ Chrastné pre plnenie povinnej školskej
dochádzky pre žiakov s trvalým pobytom v obci Chrastné.

Za boli všetci prítomní poslanci (9)

K bodu č.6 . Schválenie II. Stupňa ZŠ Kráľovce

Starosta Marcel Bodnár požiadal o schválenie zriadenia II.stupňa ZŠ Kráľovce.

Naša ZŠ je zapísaná ako plne organizovaná základná škola, doteraz však fungovala iba s prvým 
stupňom.

Nakoľko ZŠ Budimír nie je schopná z kapacitných dôvodov prijať žiakov z našej obce a z obce Chrastné 
je nutné schváliť rozšírenie II.stupňa v našej ZŠ.

Pre týchto žiakov budú vytvorené dve triedy, a to pre piaty ročník a  šiesty ročník a prijatý dvaja 
pedagógovia.

Celkovo sa jedná o 22 žiakov druhého stupňa.

Obecné zastupiteľstvo schválilo II. Stupeň ZŠ Kráľovce.

Za boli všetci prítomní poslanci (9)

K bodu č.7 Schválenie sumy 15.000 EUR z rezervného fondu na opravu ČOV-havarijný stav

Pán starosta Marcel Bodnár oboznámil zastupiteľstvo o havarijnom stave ČOV Kráľovce.

Poznamenal ,že oprava ktorá mala byť pôvodne firmou W-Control by nebola realizovaná kompletne, 
a preto bude táto oprava realizovaná svojpomocne.

OcZ Kráľovce ruší prijaté uznesenie č.55/2023 prijaté 15.06.2023 .

Za boli všetci prítomní poslanci(9)

OcZ Kráľovce schvaľuje použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na opravu ČOV Kráľovce, 
a to maximálne do výšky 15.000 EUR .

 Táto oprava havarijného stavu bude realizovaná svojpomocne, po oprave bude predložené 
kompletné vyúčtovanie.
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Za boli všetci prítomní poslanci(9)

K bodu č.8  Rôzne

- Vyjadrenie sa k postavenému plotu p. Mikulského č.214 na obecnom pozemku

Ing. Milan Jartys prečítal sťažnosť p. Suteho, Ktorý sa sťažuje, že pán Mikulský postavil plot na 
obecnom pozemku , čím spôsobil prekážku pre autá, ktoré mu vyťahujú čističku ako aj pre záchranné 
zložky.

Nakoľko sa objavili nezrovnalosti- nesprávne číslo domu v sťažnosti a OcZ nevie, či predmetný plot bol
obcou povolený.

OcZ sa rozhodlo tento bod presunúť na ďalšie zasadnutie.

Dovtedy OÚ preskúma sťažnosť, správnosť údajov ako aj povolenie na predmetnú stavbu - plot.

Slovo dostala pani Mária Bobovičová, ktorá oznámila OcZ, že pán Ján Joška, ml. sa z rodinných 
dôvodov vzdal členstva v komisii pre kultúru a šport.

Následne pán starosta Marcel Bodnár predniesol ponuku od VSD -vstup obce Kráľovce
do Dlhopisového programu garantovaných výnosov Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti a.s.,
Košice.
Obec Kráľovce ako akcionár s počtom akcií 193,  dostala ponuku previesť svoje akcie na dlhopisy.
Ročne by obec dostala 4.682,00 EUR  a  po 20 rokoch by boli akcie obci vrátené na základe zmluvy.
O slovo sa prihlásila Mgr. Dana Zeleňáková, ktorá podotkla, že pre obec to vôbec nie je výhodné.
Aktuálne má jedna akcia VSD hodnotu 3,85 EUR  pričom z pohľadu VSD  je predpoklad nárastu tejto
hodnoty, ponuka zafixovania akcie je nezmyselná.

Hlasovanie: za- 0 poslancov

proti- 8 poslancov

zdržal sa - Mária Bobovičová

Uznesenie nebolo prijaté.

K bodu č.9 Diskusia

Pani Mgr. Dana Zeleňáková  privítala nového kontrolóra obce, Mgr. Vladimíra Huňára a odovzdala mu
slovo.
Nový hlavný kontrolór obce sa v krátkosti predstavil a poďakoval za prejavenú dôveru.
Ing. Dana Schwartzová sa opýtala pána starostu ako je doriešený výkop pri ČOV, ktorý bol realizovaný
SPP.
Pán starosta oznámil, že výkop je zasypaný., avšak pri úprave bola poškodená prívodná stoka, preto
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bola najskôr realizovaná oprava tohto poškodenia a následne vykonaný zásyp.

O slovo sa prihlásila pani Mária Bobovičová, ktorá všetkých srdečne pozvala na športový deň dňa
1.septembra so začiatkom o 15,00 na futbalovom ihrisku.

K bodu č.10 Záver
Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie.

Zapísala:
Katarína Papáčová    ..................................................

Overovatelia zápisnice:
Ing. Milan Jartys ...................................................

Martin Halecký                             ...................................................
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